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I  Godkjenning av innkalling og dagsorden 
  Innkalling og dagsorden godkjent uten merknader 
   
II  Protokoll fra møtet 27/2 2019 behandles i neste ordinære møte 
   
III  Referat- og orienteringssaker 
 a) Orienteringer og diskusjon omkring Corona-situasjonen 
  Informasjon, kommunikasjon og kontakt er viktig. Møtet diskuterte 

ulike løsninger på dette, både med hensyn til studenter og 
kolleger. 

 b) Oppfølging av fakultetsstyresak 30/20 – Forslag til endring av 
eksamen 
Osak B      Oversendelsesbrev 
Osak B_1  Praktisk-pedagogisk utdanning KMD vår 2020  
Osak B_2  Bachelorprogram i musikkvitenskap vår 2020   
Osak B_3  Bachelor- og masterprogram i utøvende musikk   
                  eller komposisjon vår 2020   
Osak B_4  Integrert masterprogram i musikkterapi 

  Møtet gikk gjennom forslagene. Instituttrådet ser viktigheten av å 
ha en form for etter eksamenskonsert til høsten. Det er også viktig 
at programledelsen på Bachelor- og masterprogram i utøvende 
musikk eller komposisjon følger opp et felles system for helhetlig 
vurdering i utøvende emner. Ellers ingen merknader til forslagene 

   
IV  Saker 
 06/20 Høring – ny universitets- og høyskolelov 
 Vedtak: Instituttrådet støtter fakultetets vurderinger relatert til punkt 1) 

Formålsparagraf og punkt 2) Åremål.  
 
Instituttrådet finner opprettelsen av en ny, tredelt karakterskala – 
ikke bestått, bestått og bestått/utmerket – lite hensiktsmessig. Det 
er instituttets vurdering at det i mange sammenhenger er bruk for 
karakter som ikke graderer bestått. Bruken av bestått/utmerket vil 



involvere en gradering, noe vi ikke synes er hensiktsmessig i om 
med at vi allerede har en gradert karakterskala A-F som kan 
brukes når det er formålstjenlig med graderte karakterer. 

   
V  Eventuelt 
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